



Nota de Premsa
Calvià, 2 de maig de 2022

EL FONS MALLORQUÍ DE SOLIDARITAT I DISCAESPORTS REBEN LA RECAPTACIÓ DE L'EDICIÓ DE PRIMAVERA DEL NEULA PARC

El parc infantil va recaptar la quantitat total de 3.653 euros

L'Ajuntament de Calvià, com fa en cada edició des que se celebra, destina a entitats socials els doblers que es recapten amb les entrades al Neula Parc, que enguany ha tingut també una edició al mes d'abril ja que a causa de la situació sanitària no es va poder dur a terme durant les festes de Nadal.

En aquesta ocasió, el parc infantil ha recaptat un total de 3.653 euros durant els tres dies en què va estar obert al pavelló de Galatzó, del 20 al 22 d'abril. L'activitat té un preu d'entrada simbòlic de 6 euros per a famílies de 4 a 7 persones, o 2 euros per a persones individuals.

El batle de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal, junt amb la tinenta de batle de Cohesió Social i Igualtat, Nati Francés, ha lliurat els xecs a cada una de les entitats socials que, per a aquesta edició, han estat el Fons Mallorquí de Solidaritat i Discaesports. En nom d'aquestes entitats, els han recollit Catalina Socies i Mariano Fernández López, respectivament. El batle ha volgut agrair a les, aproximadament, 2.600 persones que varen assistir a l'esdeveniment, la seva aportació que permetrà destinar-la, per una banda, a un projecte en el municipi eslovac d'Hummenné de tallers infantils i activitats de socialització de refugiats i refugiades ucraïnesos, i, per altra, a la compra d'una cadira adaptada per part de l'entitat que facilita la pràctica de l'esport a persones amb discapacitat.

Enguany, en el Neula Parc s'han incorporat novetats i millors en l'aspecte inclusiu. Per exemple, tant al matí com a l'horabaixa, la primera hora d'obertura ha estat sense renous, i els tallers han estat adaptats per a tots els infants amb discapacitat auditiva, per la qual cosa s'ha comptat amb la col·laboració d'ASPAS i de la Fundación Mallorca Live.

Per altra banda, a la zona exterior es va instal·lar una gran carpa destinada específicament als nins i nines de 0 a 6 anys on, a més, hi havia espais separats de conciliació per a la cura de bebès per al canvi de bolquers, per a donar-los de mamar o el biberó, o simplement per a descansar.



Nota de Prensa
Calvià, 2 de mayo de 2022

EL FONS MALLORQUÍ DE SOLIDARITAT Y DISCAESPORTS RECIBEN LA RECAUDACIÓN DE LA EDICIÓN DE PRIMAVERA DEL NEULA PARC

El parque infantil recaudó la cantidad total de 3.653 euros

El Ayuntamiento de Calvià, como hace en cada edición desde que se celebra, destina a entidades sociales el dinero que se recauda con las entradas al Neula Parc, que este año ha tenido también una edición en el mes de abril ya que debido a la situación sanitaria no pudo llevarse a cabo durante las fiestas de Navidad.

En esta ocasión, el parque infantil ha recaudado un total de 3.653 euros durante los tres días en los que estuvo abierto en el pabellón de Galatzó, del 20 al 22 de abril. La actividad tiene un precio de entrada simbólico de 6 euros para familias de 4 a 7 personas o 2 euros para personas individuales.

El alcalde de Calvià, Alfonso Rodríguez Badal, junto a la teniente de alcalde de Cohesión Social e Igualdad, Nati Francés, ha entregado los cheques a cada una de las entidades sociales que, para esta edición, han sido el Fons Mallorquí de Solidaritat y Discaesports. En nombre de estas entidades, los han recogido Catalina Socies y Mariano Fernández López, respectivamente. El alcalde ha querido agradecer a las, aproximadamente, 2.600 personas que asistieron al evento, su aportación que permitirá destinarla, por una parte, a un proyecto en el municipio eslovaco de Hummenné de talleres infantiles y actividades de socialización de refugiados y refugiadas ucranianos, y, por otra, a la compra de una silla adaptada por parte de la entidad que facilita la práctica del deporte a personas con discapacidad.

Este año, en el Neula Parc se han incorporado novedades y mejoras en el aspecto inclusivo. Por ejemplo, tanto por la mañana como por la tarde, la primera hora de apertura ha sido sin ruidos, y los talleres han sido adaptados para todos los niños con discapacidad auditiva, por lo que se ha contado con elaboración de ASPAS y de la Fundación Mallorca Live.

Por otra parte, en la zona exterior se instaló una gran carpa destinada específicamente a los niños y niñas de 0 a 6 años donde, además, existían espacios separados de conciliación para el cuidado de bebés para el cambio de pañales, para darles de mamar o el biberón, o simplemente para descansar.